
Referat skolebestyrelsesmøde den 29. november 2023 

 
Til stede: Erling, Jeanne, Thomas, Maria, Lisa, Kim, Camilla, Tina, Pia, Madeline, Trine 

Afbud: Anette  

 

Dagsorden 

• Nyt fra skolen – byggeri og udskoling 

• Princip vedr. professionelle venskaber med elever på sociale medier 

• Referat af kursus i skole og samfund, Nyborg strand v. Camilla 

• Eventuelt 

 

Nyt fra skolen  

• Personalesituation 

o Opsigelse fra en pædagog i 1. klasse. Der er ansat en ny 

o Opsigelse i prøvetiden fra en pædagog. Pr. 1. januar ansat ny 

o Medarbejdere der er sygemeldte dækkes af vikarer 

o Medarbejder der går på barsel bliver ligeledes dækket  

o I udskolingsafdelingen er ny lærer startet. Har været på skolen før.  

 

• Bygninger 

o Der er bevilget 5 millioner til udbygning af skolen. Håber på yderligere tilskud, for 

at opnå en optimal løsning. Ønskescenariet løber op imod 12 millioner.  

Mandag den 4. december kommer et entreprenørhold på besøg på skolen for at 

kigge på projektet.  

Skolens grund er større end først antaget. Kommende bygning kan derfor trækkes 

længere tilbage end cirkusvognens placering i dag.  

Der er udarbejdet en tegning på udbygning og rumfordeling i nuværende 

bygninger. Tegning forelægges på næste skolebestyrelsesmøde.  

o Skolen skal rumme 100 elever og fremtidssikres til 120 elever.  

o Der kommer en journalist fra dagbladet, som gerne vil skrive om skolen 

 

• Udskoling 

o Byrådet har besluttet at ledelsen af udskolingen overgår til ny skole.  

o Personalegruppen fra udskolingsafdelingen ønsker at fortsætte på Ellebækskolen.  

o Gruppen er selvledende i det daglige som det er i dag.  

 

• Generelt 

o På sidste Stortrinmøde var fokus på fælles fremtid og bekymring på bl.a. 

pladsmangel. I LMU arbejdes der videre på fokusområderne.   

o Der er i dag tre kulturer på skolen. Det behøver ikke være en ulempe.  

o Håbet er at kunne fortsætte med ungdomsklub på Strandgården.  

 



Tilsynsbesøg 

• Tilsynsbesøget gik rigtig godt. Stor tilfredshed og ros.  

Timetildelingen blev gennemgået - UUV er omdøbt til Dansk socialfag, så det tæller i 

fagrækken. Dvs. at alle skemaer bliver tilrettet fra 1.1. med tilbagevirkende kraft, for at 

vi overholder lovgivningen (alle krav).   

I forhold til fraværsregistrering bliver der strammet op.  

 

• Der skal skrives en anbefaling til byrådet for at UUV bliver godkendt på 

Ellebækskolen. Det skal gøres efter nytår. Skal godkendes inden næste skoleår. 

  

 

Princip vedr. professionelle venskaber med elever på sociale medier 

• Det at en medarbejder er ven med en elev på snapchat, Facebook eller andre sociale 

medier kan have konsekvenser, da medarbejderen kan blive bekendt med ting, som 

han/hun skal gå videre med. Spørgsmålet er om det derved bliver skolens ansvar.  

Beslutning: der skal udarbejdes principper på området. Det arbejder LMU videre med, 

og søger inspiration fra andre kommuner.   

 

 

Referat af kursus i skole og samfund, Nyborg strand v. Camilla 

• Meget positivt kursus. Ønsker at deltage igen til næste år. 

Undervisningsministeren var på talerstolen, havde 35 punkter til forbedringer/ønsker. 

Det helt store ønske var/er at styrke folkeskolen derudover at klæde bestyrelserne 

bedre på, forbedre faglokalerne mv.  

I forhold til specialområdet nævnte han at PPR lovgivningen ændres i 2024, sammen 

med afgangsprøverne.  

Skolebestyrelserne skal være mere synlige, og her blev der talt om muligheder for at 

gøre sig synlig. Det skal vi kigge mere på her på skolen.  

Obs. specialskolerne var ikke nok i fokus, men der kom medlemmer i bestyrelsen fra 

specialområdet, og det er positivt.  

 

• Foredrag om kunstig intelligens. Der blev talt om robotter der kan lave skrive historier 

med nøgleord givet af eleven. Men er det snyd? 

Ledelsen på Ellebækskolen skal til England til januar og høre om netop det emne.  

Charbot kan googles, for at læse mere omkring emnet.  

 

• Der er en podcast omkring forældrerådet, som kan høres på DR lyd.  

 

• Punkter der måtte tages af dagens dagsorden og udskydes til næste gang var budgettet 

og principper, som ikke var opdateret eller udarbejdet.  

 

• Mulighed for at starte et netværksmøde op for de forældre, som kan have behov for at 

tale med andre og blive klogere på forskellige ting/områder.  



Det at kunne tale med andre forældre i samme situation kan være positivt.  

Hvordan skal sådan et møde fungere? 

o Åben snak hvor man kan blive inspireret af hinanden 

o Temadage i løbet af året, inspiration / skabe interesse 

o Første møde med åben dialog hvor mødet ender ud med emner/fokusområder, 

idecafé, hvor at finde ud af hvad behovet er. Det skal give mening for folk.  

Der arbejdes videre med punktet. 

 

 

Eventuelt 

• Skolebestyrelserne på skolerne skal blive bedre til at samarbejde, og mødes til fælles 

møder. Vigtigt at holde den gode tone.  

• Der er brugt mange frivillige timer på høringssvar 

 

 

 

 

 


